
osNovNA Sxole vslt vRH P u L A

KLASA:007-04/24-0212

URBROI: 2163-7 -B-24-02-Z

U Puli 26. sijetnja2024.

ZA PISN II(

s 35. s.jednice Skolskog odbora odrZane 26. sijednja 2024. godine (petak) u prostorijama
Skole s poietkom u 14:00 sati.

Dnevn i red:

1. Usvajanje zapisnika s 34. sjednice Skolskog odbora

2. Prijedlog Plana nabave Osnovne Skole Veli Vrh Pula

3. Ku6ni red Osnovne Skole Veli Vrh Pula

4. Razno

Skotski 1e odbor jednoglasno s detiri glasa ZA prihvatio prijedlog dnevnog reda danainje
sjednice.

Zapisnik sa siednice vodi tajnica Skole.

Ad1

Na zapisnik s 34. sjednice Sl<olskog odbora nije bilo prim.iedbi te.ie jednoglasno usvojen

AIJ I

Clanovi Skolskog odbora su uz poziv dobili i plijedlog Plana nabave. Ta.jnica Skole je u
kratkim crtama obrazloZila plan nabave koji .je uskladen s financijskim planom za 2024.
godinu. Najveii iznos se odnosi na hranu, te procijenjene vrijednosti predmeta nabave
koje se odnose na hranu razradene su u suradnji s kuharicom. Nakon kraie rasprave
Skolski je odbor jednoglasno s tetiri glasa ZA donio Plan nabave za 2024. godinu.

Prisutni: Nadinovii, Kuki6 Dasko,.lovanovii, Rai6, ravnateljica itajnica Skole.

Odsutni: Markanovii Mi5an, Nikolii, Zabiii



Ad3

Clanovi Skolskog odbora su uz poziv dobili i Kudni red Skole. Ravnatel.iica je upoznala
Skolski odbor s odredbama koji prethode donoSenju Kuinog reda, odnosno o

provedenoj rasprava na Uiiteliskom vijedu, Vijedu roditelja i Vijefu utenika. Nakon kraie
rasprave Skolski je odbor jednoglasno s detiri glasa ZA donio Kuini red Skole.

Ad4

Predstavnica Vijeda roditelja postavila je pitanje vezano za Skolsku marendu a vezano

.1e za iseljenje vrtiaa iz Skolske kuhinje. Ravnateljica jo( nema informaciju o vremenu
isel,;en.ia vrtita u druge prostore.

Nadalje postavila je i pitanje o zabrani ulaska automobila u dvoriSte Skole. Ravnateljica
je upoznala sa svime sto je Skola poduzela a to je postavljen znaka zabrane ulaska
automobila u dvori5te Skole (osim ulaska na parking za zaposlene radnike). Kr5enje tog
propisa moZe sankcionirati samo policija.

llavnateljica je upoznala dlanove :

s problematikom zapoSljavanja uditelja matematike. Po objavljenom natiefaju
nije zaposlen nitko, vei se nastava pokrivala prekovremenim radom uditelja.0d
sljedeieg t.jedna zaposlit 6e se nestrudan kadar i raspisat novi natjedaj,
s obil.ieZavanjem borbe protiv vrSnjadkog nasilja 28. veljate,
s obiljeZavanjem meilunarodnog dana svjesnosti moidanog udara kod Zena 2.

veljaie,,
s obiljeZavanjem maikara u Skoli 13. veljade,
s obiljeZenim danom sjedanja na Zrtve Holokausta.

Sjednica;e zavriila u 14,30 sati.

Zapisnidar: Predsjednik Skolskog odbora:
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